
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 Mødedato: 

 08. oktober  2024 
 Mødested/lokale 
 personalerummet, Vinding Skole 

 Mødetidspunkt kl. 

 17.00 
 Forventet sluttidspunkt kl. 

 19.00 

 Deltagere: 
 Sine Borbjerg Andreassen, Mustapha Itani,  ,  Jan Møller  Nørregaard, Maria Østervig Stefansen, Malene 
 Bisgaard, Valdemar Lyhne, Nina Bendix, Steffen Sparvath, Dorthe Leth , Mikkel Terp Hansen, Lene Kingo, 
 Marianne Clemmensen og Dorte Petterson 

 Elevrådsrepræsentanter: 
 Mohieddin Mustapha Itani 
 Clara Hornstrup fra Oxford. 

 Evt. afbud bedes meddelt til 
 Dorte: 

 Dorthe, Valdemar, Sine 

 Mødeleder: Marianne 
 Ordstyrer: Marianne 
 Referent: Mikkel 
 Link til fællesdrev: 
 https://drive.google.com/ 
 drive/folders/0ABicGX7o 
 I4YXUk9PVA 

 17.00  Tjek in og godkendelse 
 af referat 

 MC byder velkommen 

 Referat godkendt. 

 17.05  Nyt fra elevrådet  Udvalget præsenterer sig selv for elevrådsrepræsentanten. 

 Det lille elevråd. Der har været et møde, hvor eleverne har talt om en 
 bedre udsmykning i forhallen. Toiletforholdene er ikke de bedste. 
 Dorte fortæller, at hun er i gang med en handleplan samt tiltag i 
 forhold til toiletforholdene på skolen.  Dette skal ske i samarbejde 
 med elevrådet. 

 Det store elevråd har et ønske om ny udsmykning i fagfløjen. 
 Marianne fortæller, at man i Oxford skal i gang med at arbejde med, 
 hvor og hvilken udsmykning, eleverne kunne være interesseret i. 
 Eleverne er endnu ikke involveret. 



 17.10  Introduktion af de nye 
 velkomstfoldere fra de 
 3 afdelinger. 

 Dorte præsenterer vores foldere omkring overgang fra en afdeling til 
 en anden. 

 Det foreslås , at der indsættes et kort over skolen, hvor forældrene 
 kan orientere sig. 

 Dorte vedhæfter linket til de endnu ikke helt færdige foldere m.h.p. at 
 udvalget kan nærlæse dem og evt. komme med feedback. 

 17.20  Årshjul for 24-25 
 Århjul 23-24.docx

 Vi skal sammen 
 prioritere indholdet i 
 årshjulet. 

 Dorte præsenterer det vedhæftede årshjul uden prioriteringer. Der er 
 rigtig mange spændende ting, man kunne vælge at dykke ned i, men 
 det er ikke realistisk at nå dem alle på et år. 

 I forhold til skolens principper er der 4 principper, der mangler at 
 blive behandlet. Det besluttes, at disse behandler i løbet af året (Se 
 revideret årshjul) 

 Vi starter med principperne om SFO . 

 Der nedsættes et underudvalg til at behandle principperne inden 
 næste møde 

 SFO,  (Steffen, Malene, Ninna og Vanja) 

 Underretning af hjemmene om undervisningens kvalitet (Jan & Dorte 
 Mustapha) 

 Man skal se årshjulet som en dynamisk størrelse, der kan revideres i 
 løbet af året, hvis der opstår noget, bestyrelsen ønsker at 
 behandle/drøfte. 

 I forhold til det tilsyn, som skolebestyrelsen skal foretage omkring 
 skolens principper årligt, foreslås det, at det gøres mere systematisk. 
 Det kan være svært at nå til bunds i tilsynet. Dorte og Marianne vil 
 gerne komme med en input til et nyt system. 

 17.40  Hvem vil deltage i 
 kursus for 
 skolebestyrelsen? 
 Den 22/10-24 
 kl. 17.30-21.00. 
 Vingstedcentret 

 Steffen, Jan, Malene. 
 Dorte forespørger hos de fraværende. 

 17.45 
 Forslag: 
 Samarbejdsmøde med 
 VSF ift. ny hal og vores 
 trafikforhold. 

 Det drøftes, om det ville være en god ide, hvis vi indgår i dialog om at 
 samarbejde med VSF omkring måske at kunne samarbejde/løse 
 nogle af de trafikale udfordringer skolen står med. Man må forvente 
 en øget trafik, når hallen udvides. Jan tager kontakt til VSF. 

https://docs.google.com/document/d/1h0HoS2m3L4hR1ACmGRyB0uITKEtDr4I_/edit?usp=sharing&ouid=117400302608623649147&rtpof=true&sd=true


 Dorte taler med Vejle Kommune for at gøre opmærksom på de store 
 trafikale udfordringer, skolen står med. 

 17.55  Aftensmad 

 18.15  Dorte orienterer om 
 den nye Børne - og 
 ungepolitik  “flere børn 
 og unge sammen - i 
 lokale fællesskaber”. 

 Dorte orienterer i forhold til Vejle Kommunes politik på området. 

 Der er mulighed for at udarbejde et høringssvar til kommunen. 

 Skolebestyrelsen vil blive inviteret til et dialogmøde med Børne- og 
 familieudvalget. 

 18.45  Meddelelser  Forperson: 

 Ledelsen: Vi har forlænget Rikke Møllers vikariat til den 31/1-25. 

 Medarbejdere: 

 18.55  Eventuelt 

 19.00  Tak for  i dag  - 

 Punkter til næste gang  Værdier på skolen 

 Hvordan kan vi opkvalificere vores udeområder? 

 Kvalificere vores folder fra afdelingerne. 

 Hyppighed af skole/hjem samtaler 

 Afstemning omkring AULA - princip for skole/hjem kommunikation, 
 samarbejde 


